
 

 

Blylaget Vel 
Referat styremøte 15.august 2019 
 
Til stede: 
Lars, Anders, Wenche, Inger-Lise. 
Ellen og Stig meldte forfall 
 
Følgende tema ble diskutert: 
 
1  
Grøft og rydding i Blylagveien, ref punkt 8 fra møtet 26.juni 2019. Saken følges opp videre av 
Inger-Lise. 
 
2 
Styret ønsker ikke å ha ansvar for St.Hansbålet. Det er blitt for stort, det samles for mye søppel 
som må tas ut før brenning, det er for nært bebyggelse og trær. Brannvesenet har etterslukket bå-
let. Det er ikke populært. Styret vil informere om at tradisjonen med bål må endres, og vil derfor 
diskutere saken videre før alle orienteres om vedtaket. Kan det lages et lite bål? Kan det lages bål 
i en sementering/ bålpanne? Hvem vil organisere dette, hvem vil søke om tillatelse/ ta ansvaret? 
 
3 
Referatene (godkjente) fra møtene bør legges ut på hjemmesiden. Stig er hjemmeside-ansvarlig.  
 
4 
Anlegg for kajakk og utforming av tilgang hviler fortsatt på Lars og Wenche. Foto og tegninger leg-
ges fram på neste styremøte. 
 
5 
Styret diskuterte «Åpne verksteder». Dette var veldig populært for to år siden. Kan det kombineres 
med mat og liten konsert i Velhuset? Det er en fin måte å sosialisere folk på. Forslag mottas med 
takk. En typisk sak å spørre om på Facebook? 
 
6  
Wenche påpekte at Havstad buss-stopp er en grøft. Hva kan gjøres? W kontakter RUTER. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Neste møte ble satt til 8.oktober 2019 klokken 19 hos Wenche 
Referatet legges ikke ut på hjemmesiden. St.Hansbål må diskuteres nærmere på neste styremøte.  
 
 
Hilsen Wenche 


